
 

 

DJUPEKLO VEL OG BÅTFORENING 
 

INNKALLING	TIL	ÅRSMØTE	–	LØRDAG	27.	JUNI	2020	

Kl	16:00	ved	kioskhytta	
 
KORONA	SITUASJONEN	IVARETAS	MED	TILTAK	FOR	Å	HINDRE	
SMITTESPREDNING	

 
Til behandling: 
 
1) Konstituering 

a) Godkjenning av de fremmøte medlemmene. 
b) Valg av møtesekretær. 
c) Valg av to medlemmer til å undertegne protokollen. 
d) Spørsmål om møtets lovlige innkalling. 

2) Styremøter / annen aktivitet 
3) Kioskhytta 
4) Båthavn 
5) Økonomi 
6) Diverse 
7) Innkomne forslag 
8) Valg:  

a) Kasserer 
b) Visebåthavnsjef  
c) Styremedlem  

 

9) Eventuelt 

VELKOMMEN!	



 

 

 

	

ÅRSBERETNING	FOR	DRIFTSÅRET	2019/2020	
 

 
 

1. STYRETS SAMMENSETNING, REVISOR OG VALGKOMITEEN. 
 

Leder   Ole Morten Merli  Valgt 2019, på valg i 2021 
Kasserer  Roger Olavesen  Valgt 2018, på valg i 2020 
Sekretær  Christian Stenberg  Valgt 2019, på valg i 2021 
Båthavnsjef  Reidar Jensen   Valgt 2019, på valg i 2021 
Visebåthavnsjef Thomas Alexander Pettersen Valgt 2019, på valg i 2020 
Styremedlem  Bjørn Olsen   Valgt 2018, på valg i 2020 

 
Valgkomité  Jon Atle Sagabraaten  Fratrådt – takkes for innsatsen 

Egil Berg Olsen   Erstattet JAS, på valg i 2022 
    Einar Eide Fredriksen  Valgt 2019, på valg i 2021 
  

 
2. STYREMØTER OG ANNEN STYREAKTIVITET. 
 

Styret har avholdt i alt fem styremøter fordelt over driftsåret. Styret har planlagt og 
gjennomført flere oppgraderinger av anlegg. Styret har hatt kontakt med kommunen, 
svart på henvendelser fra medlemmer, samt informert om vel- og båtforeningen til nye 
hytteeiere i Djupeklo. Styret har også i år organisert båthavnvaktene.  
 
Koronasituasjonen påvirker også DVB.  
- Vakthold i havnen opprettholdes men med noe begrenset varighet. Det er sterkt 

fokus på smittevern, og alle vakter oppfordres til å følge retningslinjer som 
anbefalt av helsemyndighetene. Det er satt ut håndsprit og desinfiserende 
rengjøringsmidler i campingvognen. Følg instrukser på oppslag.   

- Dugnaden den 13. juni ble avlyst.  
- Dugnaden 13. juli vil bli gjennomført.  
 
Arkitekt har tegnet ny verktøy- og vaktbod. Styret har vært i forhåndskonferanse med 
kommunen. Forsvaret har samtykket i at vi bygger og gitt ny avtale for havnen, 
gjeldende i ti år, frem til 2030. Styret har innhentet priser og valgt entreprenør.  Alle 
dokumenter for søknadsprosessen er sendt inn til kommunen. Saken er i prosess. Vi 
håper på byggestart i løpet av høsten.  

 
Kommunen har laget felles retningslinjer for mindre båthavner for å etterleve 
fylkesvise krav til miljøvennlig drift. Foreningen er med i denne ordningen. 
Virksomheten i havnen medfører potensielle miljøutfordringer og det er nå satt krav 
om avfallshåndtering og etablering av rutiner for dette. Styret oppfordrer alle 
medlemmer til å ikke kaste miljøfarlig avfall i ordinære søppelkasser.   



 

 

 
 
 
3. KIOSK/KIOSKHYTTA 

 
Reidar Jensen har leid kiosken i en ny periode. Han startet opp salg den 30. mai 2020. 
Dugnaden i fjor innebar et flott løft for hele området.  
 

 
4.       BÅTHAVNA 
 

Følgende vedlikeholdsarbeid har blitt utført i båthavna: 
• Oppstillingsplassen for båthengere er gruset og tilrettelagt for flere hengere. 
• Styret har iverksatt prosess vedr bygging av ny verktøybod/vaktbod. (Det er 

søkt om byggetillatelse). 
• Store utbedringer på de innerste bryggene. 
• Nye moringer til bøyer. 
• Utriggere på flytebryggen er reparert. 

 
 
Medlemmer som har båtplass til utleie oppfordres til å ta kontakt med båthavnsjef 
Reidar Jensen. Styret minner om at båtplassene er beregnet med ca. 2 meters bredde.   
 
Vi besørger selv vakthold i egen havn med egne medlemmer iht utsendt liste. Styret 
har informert om dette i anledning korona-epidemi. Oppmøtetid er kl 22:00. Styret 
minner om årsmøte vedtak fra 2013: 
 

Styret sender ut vaktliste (per post) sammen med årsbrevet, samt at alle blir 
kontaktet per SMS ca. 7 dager før oppsatt vakt. Gebyr for ikke å møte til vakt 
når man gir beskjed om dette på forhånd er p.t. kr 900. I de tilfeller der 
medlemmer unnlater å gi beskjed, har styret innført et ekstra straffegebyr på kr 
1.000, altså totalt kr 1.900 for ikke å møte til vakt OG uten å gi beskjed. 
 

5. ØKONOMI         
 

Foreningen har en sunn økonomi. Forutsetningen om fortsatt drift er til stede. 
Hoved utgiftene knytter seg til drifts- og vedlikeholdsutgifter på båthavna, samt 
utgifter og renovasjon og vann/avløp i kioskhytta. 
For årene fremover står vellet foran investeringer i: 

• Ny vakt-/verktøybod.  
• Etablering av nye brygger  eller reparasjoner som erstatning for "stål-bryggen" 
• Vedlikehold av veien.  

   
  
 Saldo pr. 01.06.20 er ca. Kr. 360 000,-. 

  
 

6. DIVERSE 
 

 



 

 

Dugnader: 
Dugnaden den 13. juni ble avlyst på grunn av korona. Enkelte deltok likevel på en 
avgrenset dugnad som fortsatte arbeidet med å rydde opp i området rundt kioskhytta.   
Som vanlig blir det arrangert en ny dugnad mandag 13. juli kl. 16.00, oppmøte i 
båthavna. Styret oppfordrer medlemmer til å møte opp!  
 
Styret er ikke kjent med utvikling i prosessen om salg av forsvarets eiendom. 
Komiteen som skal ivareta vellets interesser ved et eventuelt salg antas likevel å være 
aktuell og relevant.  
 
  

7. INNKOMNE FORSLAG 
Ingen forslag mottatt pr 1. juni 2020.  
 
 

8. HENVENDELSER TIL STYRET 
 

Styret har mottatt henvendelser fra flere av vellets medlemmer vedrørende eierskifte, 
båtplasser, båthavnvakter, samt vann og avløp til hyttene. Vellets e-postadresse er 
post@djupeklo-vel.org.  
 
 
  

Djupeklo, 19. juni 2020 
 

Styret 
 

Ole Morten Merli  Roger Olavesen  Bjørn Olsen 
 

Thomas Alexander Pettersen  Reidar Jensen  Christian Stenberg 


